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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2023/24:103 HVB-marknaden och välfärdsbrottslighet 

Jag förväntar mig att regeringen med kraft agerar mot välfärdsbrottsligheten 
inom statsrådets ansvarsområde och det allvarliga problemet med kriminella 
nätverks infiltration av vård- och omsorgsverksamheter, särskilt inom HVB-
hem och familjehem. 

Det är synnerligen oroande att individer med kopplingar till organiserad 
brottslighet kan starta, driva eller utnyttja dessa HVB-hem för ekonomisk 
vinning och som täckmantel för sina aktiviteter. Denna situation får allvarliga 
konsekvenser för samhällets sårbara ungdomar, och offentliga medel blir 
samtidigt finansiering av omfattande gängkriminalitet genom 
välfärdsbrottslighet.

Jag vill med anledning av ovanstående fråga statsrådet Camilla Waltersson 
Grönvall:

 

Vad är statsrådet beredd att vidta för åtgärder så att den fria etableringsrätten 
inom vård och omsorg inte göder den organiserade brottsligheten?

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-10
Besvaras senast
2023-10-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


